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14 января 2024 г.

Bylo dovezeno 26 čistých chemických materiálů pro
Micron!

putin-today.ru/archives/197622

Je velmi těžké odradit skeptiky, že v Rusku nikdy nebude samostatná
výroba čipů. Téměř pokaždé, když jsem psal o výzkumu a vývoji
ruských litografií, bylo mi řečeno, že litografie samy o sobě nic nedají,
potřebujeme lept, depozici a další vybavení.

Když jsem mluvil o výzkumu a vývoji pro leptání, nanášení a další
zařízení, řekli mi, že zařízení nebude fungovat bez čisté chemie, ale v
Rusku žádná není!

Když jsem psal o výzkumu a vývoji všeho, včetně čisté chemie, a
dokonce i osobně o fotorezistech, řekli mi, že vše je jen v plánech,
výzkum a vývoj může skončit neúspěchem a Rusko má k čisté chemii
stejně daleko jako před Měsícem. Skeptici z nějakého důvodu
nepočítali s tím, že výzkum a vývoj může skončit úspěšně.

Obecně je těžké odradit lidi od víry, že se v Rusku nikdy nic nestane, a
to i tím, že jim ukážeme nejen smlouvy a instituce, které je provádějí,
ale i nastíníme celý doprovodný politický kontext, který státu prostě
nedává jakákoli jiná volba. Souhlasím, je těžké přemýšlet. Je snazší
ukázat prstem na hotový produkt.

No a začaly se objevovat první produkty. Jak jsem předpověděl (i mně
Nostradamus nebo Vanga), v roce 2024 už začínáme vidět to, co jsem
psal před rokem, dvěma a třemi v budoucím čase a za co jsem
nejednou dostal v komentářích.

 
Začátkem letošního roku se tedy objevila zpráva, že závod Mikron
certifikoval 26 ruských chemických materiálů pro použití v hromadné
výrobě pro výrobu mikroobvodů s topologií 180-90 nanometrů (dalších
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28 je ve vývoji). Například suspenze pro chemicko-mechanické leštění
polovodičové destičky. Materiál úspěšně prošel testy.
Závěs slouží k vyrovnání povrchu meziúrovňového dielektrika a
umožňuje vytvoření spolehlivých elektrických spojů v systémech s
víceúrovňovým pokovením.

Generální ředitel závodu Mikron Gulnara Khasyanova řekl, že
společnost je připravena zcela přejít na používání ultračistých materiálů
ve svých technických procesech.

Tyto informace doplňují můj nedávný článek „Nové litografie. Mikron
zvýšil výrobu čipů pro doklady a bankovní karty 2,6krát!“ To znamená,
že závod kromě optimalizace procesů a navýšení výroby přechází i na
ruskou čistou chemii.

Výzkum a vývoj je tedy úspěšně dokončen a úřady mají také v úmyslu
se ve výrobě čipů co nejvíce osamostatnit a všemožně je prosazují.

Mimochodem, teď jsem si mezi skeptiky všiml nového triku. Dříve
nevěřili, že Rusko bude schopno vyrábět litografie, další vybavení a
čistou chemii, ale nyní se zdá, že postupně mění manuál – píší, že
všechny zprávy v oficiálních médiích jsou lži. Stejně jako Micron pouze
balí čipy na karty, ale vyrábí je v zahraničí.

Je to sranda, ale donedávna to bylo přesně naopak))) Micron vyráběl
čipy pro transportní karty Troika a byly baleny v zahraniční továrně.
Nyní začala fungovat nová výrobní linka na balicí mikroobvody a
všechny technologické operace na výrobu přepravních karet se
provádějí v hlavním městě, Trojka se stala 100% ruskou.
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Skeptici ale nepochybně řeknou, že jde o padělek, nebo přijdou s
něčím jiným. Jako, jen "Tři" a zbytek karet? Nebo čip karty není
mikroprocesor! No a tak dále. V jakékoli fázi můžete přijít s jakýmkoliv
nárokem. Ale to už je jedno.

Vidíme trend a ten je ostře pozitivní. Na cestě jsou domácí litografové,
domácí leptací a nanášecí zařízení, čistá chemie a tedy domácí
výrobní linky pro 350 a 130 nm. Později - 90 nm na hluboké ultrafialové
instalace a 90 nm a poté 28 nm na extrémní ultrafialové instalace
(nebo tzv. „rentgen“).

Vzdálenější budoucnost (po roce 2030) bude určována jak mezinárodní
politickou situací, tak alternativními technologiemi výroby čipů, které se
do té doby objeví.
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